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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din 

data de 27 octombrie 2022, ora 16
30 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 27 octombrie 2022, ȋn şedinţă ordinară, 

fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 986/20.10.2022, completată prin dispoziţia primarului nr. 

1016/27.10.2022. 

Şedinţa ordinara are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepand cu orele 16
.30 

şi este 

publică.  

La şedinţă, din numărul total de 18 consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi 15 consilieri. Lipsesc 

domnii consilieri Rapciuc Bogdan Gheorghe, Sali Sabri şi Radu Sorin-Elvis. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Zisu Constantin. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: dna Prunău Daniela- şef Serviciu A.P.L, dna Popa Feza- consilier R.C.L.M.P.A., mass-

media. 

Dl. preşedinte de şedinţă supune aprobării procesul-verbal întocmit cu ocazia dezbaterilor din şedinţa 

ordinară din data de 29.09.2022 care se votează cu 14 voturi “pentru” şi 1 vot „abţinere”(dna consilier 

Vlădescu Luminiţa). 

Dl. preşedinte de şedinţă supune aprobării procesul-verbal întocmit cu ocazia dezbaterilor din şedinţa 

extraordinară convocată de îndată din data de 07.10.2022 care se voteaza cu 14 voturi “pentru”şi 1 vot 

„abţinere”(dna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 15 voturi 

„pentru”. 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

1. Proiectul de hotarare nr. 217/2022 privind aprobarea rectificării bugetului local de venituri 

și cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pe anul 2022 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

2. Proiectul de hotarare nr. 218/2022 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și 

cheltuieli al Poliției Locale Medgidia, pe anul 2022 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

3. Proiectul de hotarare nr. 219/2022 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și 

cheltuieli al Clubului Sportiv Medgidia, pe anul 2022 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

4. Proiectul de hotarare nr. 201/2022 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și 

cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, pe anul 2022 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

5. Proiectul de hotarare nr. 203/2022 privind numirea unui reprezentant al Consiliului Local 

Medgidia în Consiliul de administrație al Spitalului Municipal Medgidia 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

6. Proiectul de hotarare nr. 202/2022 privind îndreptarea erorilor materiale strecurate în 

cuprinsul H.C.L. nr. 181/29.09.2022 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

7. Proiectul de hotarare nr. 204/2022 privind aprobarea repartizării unor unități locative aflate 

în administrarea D.G.D.P.P 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

8. Proiectul de hotarare nr. 205/2022 privind acceptarea de către Municipiul Medgidia, județul 

Constanța, a ofertei de donație autentificată sub nr. 3359/10.10.2022, formulată de domnul 

Dedu Dumitru 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 
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9. Proiectul de hotarare nr. 206/2022 privind aprobarea modificării organigramei și a statului 

de funcții ale aparatului de specialitate al primarului municipiului Medgidia, județul 

Constanța 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

10.  Proiectul de hotarare nr. 208/2022 privind trecerea din domeniul public în domeniul privat 

al U.A.T. Medgidia a Punctului Termic nr. 12 și schimbarea destinației acestuia, în vederea 

valorificării 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

11.  Proiectul de hotarare nr. 209/2022 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al 

municipiului Medgidia a unor imobile – terenuri situate pe teritoriul U.A.T. Medgidia, județul 

Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 

11367/17.10.2022 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

12.  Proiectul de hotarare nr. 210/2022 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 250 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 110767 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110767, 

situat în mun. Medgidia, str.Salcâmilor, nr. 1, jud. Constanța 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

13.  Proiectul de hotarare nr. 213/2022 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a 

imobilului teren intravilan în suprafață de 160 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 110793 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110793, 

situat în mun. Medgidia, str. Vînătorilor, nr. 21 B, jud. Constanța 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie      

14. Proiectul de hotarare nr. .2022 privind modificarea H.C.L. nr. 175/29.09.2022. 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                                   

15. Proiectul de hotarare nr. .2022 privind darea în folosință gratuită a imobilului identificat cu 

număr cadastral 106610 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106610 UAT Medgidia, situat în 

mun. Medgidia, str. General Magheru, nr. 14C, jud. Constanța, ce aparține domeniului privat 

al Municipiului Medgidia, către Uniunea Democrată a Tătarilor Turco-Musulmani din 

România, în scopul desfășurării activității 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                                  

16. Proiectul de hotarare nr. 207/2022 privind aprobarea documentaţiei de urbanism 

ELABORARE PLAN URBANISTIC ZONAL-ZONĂ MIXTĂ DE INDUSTRIE, 

COMERŢ/BIROURI, SPORT AGREMENT, EDUCAŢIE, generat de imobilul teren, 

identificat cu număr cadastral 100843 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

17. Proiectul de hotarare nr. 216/2022 privind aprobarea depunerii și implementării proiectului 

„Construirea de insule ecologice digitalizate în Municipiul Medgidia, județul Constanța” 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie   

18. Proiectul de hotarare nr. 211/2022 privind aprobarea numărului și a cuantumului burselor 

care se vor acorda elevilor din învățământul preuniversitar cu frecvență din municipiul 

Medgidia, pentru anul școlar 2022 – 2023 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

19. Proiectul de hotarare nr. 212/2022 privind aprobarea documentației specifice delegării 

serviciului de salubrizare al Municipiului Medgidia, județul Constanța 

                                                                                                 Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                                 

                                                                                                              

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 217/2022) privind aprobarea 

rectificării bugetului local de venituri și cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pe anul 2022.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Menţionez că toate proiectele au avizul de legalitate al secretarului 

primăriei şi avizul comisiilor de specialitate. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am o întrebare, nu ştiu cui să o pun, că nu este nimeni din 

aparatul de specialitate. Bugetul local se rectifică cu venituri în valoare de 2286000 din valorificare de 

bunuri. Nu avem nicio listă a bunurilor care s-au valorificat în cadrul acestei sume. Ne poate spune cineva ce 

bunuri s-au valorificat în valoare de 2286000? 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Dna. Prunău, vedeţi dacă mai este domnul director economic. Dacă 

mai este, să vină. 

Dl. preşedinte de şedinţă: E plecat. Rămâne răspunsul şedinţa următoare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 217 de pe ordinea de zi care se votează cu 12 voturi 

„pentru” si 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan Marian şi Lupu 

Ionuţ). 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Chiar vă rugăm să nominalizaţi abţinerile. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Doamna Vlădescu, domnul Lupu şi domnul Moşescu. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ca să fie consemnate corect. 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 218/2022) privind aprobarea 

rectificarii bugetului de venituri și cheltuieli al Poliției Locale Medgidia, pe anul 2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 218 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

„pentru” si 2 voturi „abţinere” (dnii consilieri Moşescu Bogdan Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 219/2022) privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv Medgidia, pe anul 2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 219 de pe ordinea de zi care se votează cu 12 voturi 

„pentru”, 2 voturi „abţinere” (dnii consilieri Moşescu Bogdan Marian, Lupu Ionuţ) si 1 vot „împotrivă”(dna 

consilier Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 201/2022) privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, pe anul 

2022.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 201 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

„pentru” şi 2 voturi „abţinere” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 203/2022) privind numirea 

unui reprezentant al Consiliului Local Medgidia în Consiliul de administrație al Spitalului Municipal 

Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 203 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 202/2022) privind îndreptarea 

erorilor materiale strecurate în cuprinsul H.C.L. nr. 181/29.09.2022. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ce s-a întâmplat? 

Dra. secretar general Solomon Melania: Dacă vă uitaţi în anexa la H.C.L. o să vedeţi că sunt 8 

loturi şi în proiect sunt 7. S-a omis un lot din cuprinsul hotărârii. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 202 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 204/2022) privind aprobarea 

repartizării unor unități locative aflate în administrarea D.G.D.P.P. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 204 de pe ordinea de zi care se votează cu cu 15 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 205/2022) privind acceptarea 

de către Municipiul Medgidia, județul Constanța, a ofertei de donație autentificată sub nr. 3359/10.10.2022, 

formulată de domnul Dedu Dumitru. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 205 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 206/2022) privind aprobarea 

modificării organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate al primarului municipiului 

Medgidia, județul Constanța. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 206 de pe ordinea de zi care se votează cu 13 voturi 

„pentru” şi 2 voturi „abţinere” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 208/2022) privind trecerea 

din domeniul public în domeniul privat al U.A.T. Medgidia a Punctului Termic nr. 12 și schimbarea 

destinației acestuia, în vederea valorificării. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ce s-ar intenţiona? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Valorificarea. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Să se construiască ceva, se dărâmă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Să ne rugăm la Dumnezeu să găsim pe cineva să cumpere. Aţi văzut 

în strada Paltinului, un exemplu doar, e la a treia încercare. Mai avem centrale care le-am scos la licitaţie şi 

nu s-a prezentat nimeni. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: La a treia încercare e făcută cu rost, mai suntem şi noi pe aici 

atotştiutori. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vedeţi că nu e aşa. La stat nu se valorifică aşa, nu scade cu încă 25%. 

Aici e acelaşi preţ. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ce valoare aţi pus? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: 25000 euro. O centrală pe care încercăm să o vindem de câd eraţi şi 

dumneavoastră viceprimar. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 208 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 209/2022) privind atestarea 

apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a unor imobile – terenuri situate pe teritoriul 

U.A.T. Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 

11367/17.10.2022. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 209 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 210/2022) privind aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 250 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110767 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110767, situat 

în mun. Medgidia, str.Salcâmilor, nr. 1, jud. Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 210 de pe ordinea de zi care se votează cu 12 voturi 

„pentru” şi 3 voturi „abţinere” (dnii consilieri Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan Marian, Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 213/2022) privind aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan în suprafață de 160 mp, aflat în domeniul privat al 

municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110793 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110793, situat 

în mun. Medgidia, str. Vînătorilor, nr. 21 B, jud. Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 213 de pe ordinea de zi care se votează cu 12 voturi 

„pentru” si 3 voturi „abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan Marian şi Lupu 

Ionuţ). 

Dra. secretar general Solomon Melania: Nu au trecut ultimele 2 proiecte că nu îndeplinim 

cvorumul. Punctele 12 şi 13 privind vânzarea celor 2 suprafeţe de teren nu au îndeplinit cvorumul. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 214/2022) privind 

modificarea H.C.L. nr. 175/29.09.2022. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să ne spuneţi exact ce modificări au fost făcute. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Prin hotărârea 175 s-a aprobat schimbarea destinaţiei şi 

darea în folosinţă gratuită către Uniune. 

Soseşte domnul consilier Radu Sorin-Radu. Prezenţa la şedinţa este de 16 consilieri locali. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Prin aceeaşi hotărâre s-a schimbat şi destinaţia şi s-a dat şi 

în folosinţă gratuita U.D.T.T.M.R-ului şi modificarea este că va rămâne doar schimbarea de destinaţie în 

acea hotărâre, iar darea în folosinţă gratuită va fi o altă hotărâre de Consiliu, următorul punct de pe ordinea 

de zi, ca să nu mai există suspiciunea că nu a îndeplinit condiţiile de legalitate. 
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Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Data trecută era o problemă. A doua întrebare este legată de 

termenul pe care se dă în folosinţă gratuită, 25 ani, dacă mai există în Medgidia o asociaţie sau o instituţie, o 

persoană juridică sau fizică care să primească cu titlu gratuit pe un termen atât de lung? 

Dra. secretar general Solomon Melania: Mă întrebaţi pe mine dacă există? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Da, dacă ştiţi. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Nu am cunoştinţă. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Eu ştiu că este singura şi voiam să stiu de ce aşa un termen lung? 

Dra. secretar general Solomon Melania: De ce aşa, nu stiu să vă răspund. Darea în folosinţă 

gratuită s-a stabilit să fie pe 25 ani. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Acelaşi număr de ani era şi în hotărârea iniţială? 

Dra. secretar general Solomon Melania: Da. 

Dna consilier Daniel Daniela: Pentru 25 ani, bănuiesc că se investesc nişte bani. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu am contestat, eu am studiat materialul iniţial, e cumva 

justificat, raportat la investiţia care se preconizează acolo, e de înţeles. Intrebarea mea se referea la acel 

subiect care s-a iscat cu adresa trimisă spre ştiinţa Consiliului Local. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Plângerea prealabilă. 

Dra. secretar general Solomon Melania: E la diverse aceea, nu e acum. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Da, dar are legătură cu acest subiect. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Când ajungem acolo discutăm. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E important. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Discutăm la diverse, domnul consilier. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Pe subiectele unde se răspunde pertinent noi de fiecare dată 

am votat, nu am blocat aiurea şi în situaţia asta aţi văzut că nu există majoritate pentru transfer de proprietate 

sau de folosinţă. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Când se înstrăinează avem nevoie de două treimi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: In situatia asta nu e practic nevoie de a da răspunsuri 

pertinente. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Ba da, o să dăm. 

Dl. consilier Menan Samir: Răspunsul pertinent este că tocmai la ce vă refereaţi dumneavoastră, 

plângerea aceea prealabilă nu îşi mai are efectul. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Acea plângere prealabilă va rămâne fără obiect. 

Dl. consilier Menan Samir: Rămâne fără obiect. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E fundamentată cumva? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu s-a dat niciodată unei asociaţii, fundaţii, pe 25 ani niciodată. 

Dl. consilier Menan Samir: Se dă pe 25 ani pentru că este vorba de o investiţie foarte mare. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: In Medgidia nu s-a dat. 

Dl. consilier Menan Samir: Este o investiţie de sute de mii de euro. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Asta e verbal deocamdată. 

Dl. consilier Menan Samir: Va fi şi faptic. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Trebuia să vedem devize în acest sens şi surse de finanţare.  

Dl. consilier Menan Samir: O să vedeţi. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Ideea că în momentul ăsta este doar verbal. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Si în material avem un termen de reabilitare. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Voiam să ştiu de ce nu mai există în Medgidia o situaţie 

similară? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Voiam să vedem o siguranţă a faptului că se vor investi aceşti 

bani. 

Dl. consilier Menan Samir: O să vedeţi. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Noi votăm acum, nu ne jucăm cu termenele. 

Dl. consilier Menan Samir: Nu ne jucăm cu termenele. 
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Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Dumneavoastră spuneţi, nu aveţi niciun document prin care ne 

demonstrează. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Dacă în termenul stabilit nu reabilităm, pică hotărârea. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Eu am dubii în ceea ce priveşte acest fapt pentru că nu este 

stipulat foarte clar lucrul ăsta, voiam doar să ştiu de ce este termenul atât de lung şi dacă este termen de 25 

ani si aveţi siguranţa că veţi asigura o construcţie cu o valoare foarte mare, care sunt documentele care susţin 

acest lucru?Nu vorbele. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Nu aveam cum să facem documentele pe o clădire care nu este a 

noastră. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Ba da, sunt nişte angajamente notariale, nu ştiu. Eu v-am spus 

punctul meu de vedere. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 214 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru” si 2 voturi „abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa şi Radu Sorin Elvis). 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 215/2022) privind darea în 

folosință gratuită a imobilului identificat cu număr cadastral 106610 și înscris în Cartea Funciară Nr. 106610 

UAT Medgidia, situat în mun. Medgidia, str. General Magheru, nr. 14C, jud. Constanța, ce aparține 

domeniului privat al Municipiului Medgidia, către Uniunea Democrată a Tătarilor Turco-Musulmani din 

România, în scopul desfășurării activității. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Domnul preşedinte, noi nu votăm punctul acesta. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Vă abţineţi de la vot. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Ne abţinem de la vot. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Noi suntem de principiu de acord, am spus-o şi în şedinţa 

anterioară ca sunt de acord cu acest punct, dar întrebarea merge către cineva din executiv care ar putea să îmi 

confirme dacă au fost invitaţi ceilalţi care au depus sau sunt în situaţii similare sau ar putea depune astfel de 

proiecte, mă refer la Uniunea Democrată Tătară şi ştiu că mai este un ONG care desfăşoară astfel de 

activităţi, Asociaţia Mehmet Niyazi, care are o activitate culturală în zona aceasta? Dacă au fost invitaţi sau 

au transmis vreo solicitare în sensul ăsta? Chiar dacă ştiu că nu au acel statut de utilitate publică pentru că 

înţeleg că doar U.D.T.T.M.R. –ul are acest statut de utilitate publică, înţeleg că se acordă în nişte condiţii 

speciale de către Guvern, întrebarea mea era dacă au fost invitaţi la o discuţie pentru că aşa e echilibrat să se 

invite toate părţile şi să se consume orice conflict. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Invitaţi nu, dar corespondenţă cu ei s-a făcut. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Li s-a răspuns la acea adresă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: S-a făcut corespondenţă că trebuie să prezinte următoarele acte, ce 

trebuie să prezinte. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Le-aţi raspuns. Ok. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Se face corespondenţă la toate solicitările. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Am înţeles că nu s-a răspuns la solicitările dumnealor, dar 

faptul că s-a răspuns e un lucru bun. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul Păun cunoaşte aspectul ăsta din 2012 de la U.D.T. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In cazul de care vorbim acum va spun sigur ca s-a făcut 

corespondenţă. Dânşii trebuie să mai prezinte nişte acte. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Au fost cereri din 2017 de la asociaţii şi fundaţii, sunt foarte 

multe situaţii similare, dar nu s-a răspuns, numai că de data asta s-a dat şi un termen foarte lung din punctul 

meu de vedere. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Din ce am înţeles eu cu titlu gratuit nu pot primi decât 

ONG-urile de utilitate publică, dar contra-cost înţeleg că pot primi şi celelalte ONG-uri, aici intrând asociaţii 

şi fundaţii, absolut toate, că avem şi fundaţii în Medgidia. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Contra-cost sigur că are acces toată lumea. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Si li s-a răspuns în felul acesta? Mi se pare un punct pozitiv. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Singura entitate care reprezintă tătarii din România şi din Medgidia este 

U.D.T.T.M.R.. Ceea ce vom face cu această centrală şi investiţia nu este pentru cineva cu nume şi prenume 
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sau cu un ONG sau asociaţie sau altceva. Noi suntem tătari cu toţii, suntem turco-tătari musulmani. In 

momentul în care facem lucrul acesta, nu o să spunem că cineva care vrea să îşi desfăşoare o activitate să 

vină cu faptul că este membru, să ne demonstreze. Nu trebuie neapărat să fie membru, fiind tătar musulman, 

unde intră şi activităţile religioase... 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Aceasta ţine de regulamentul dumneavoastră. Noi vorbim acum 

de principii, principiul că o asociaţie care a solicitat de-a lungul timpului spaţii nu a primit aceleaşi beneficii 

pe care le primiţi dumneavoastră. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Nu se face cu o destinaţie anume şi pentru o organizaţie anume. 

U.D.T.T.M.R.-ul reprezintă toată comunitatea musulmană, îmi permit să spun asta, că nu am făcut niciodată 

diferenţe. Faptul că există şi alte asociaţii, asta nu înseamnă că noi nu facem evenimente în comun. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: E o problemă a dumneavoastră de regulament. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Tocmai că nu este nicio problemă, eu asta încerc să vă spun. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Noi, ca reprezentanţi ai legislativului, ai deliberativului 

oraşului...  

Dl. consilier Arslan Ozgun: Vreau să spun că nu este nicio problema între noi. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: faptul că se dă pe un termen foarte lung in conditiile în care alte 

asociaţii de-a lungul timpului nu au primit spaţii, nici măcar pe termene mai scurte. Termenul mi se pare 

nepotrivit. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Mie mi se pare un termen scurt la o investiţie de 200000 euro. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu e o investiţie mare. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Da, dar exact cum spuneaţi mai devreme că puteam să dăm plus 25000 

euro să o cumpărăm. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Era mai corect aşa, de ce nu aţi făcut aşa? 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Pentru că este un lucru făcut pentru comunitate. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Si ceilalţi tot pentru comunitate solicitau. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Nu e vina mea că nu au utilitate publică. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu e vorba numai de utilitate publică, vorbim şi de asociaţii, 

fundaţii care efectuează activităţi sociale pentru acest oraş. 

Dna consilier Daniel Daniela: Nu le poate da în folosinţă gratuită. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Ba da, doamnă. Vreţi să vă dau un exemplu clar lângă cimitirul 

musulman, că nu vreau să dau nume, ştiţi povestea că am fost implicată direct? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cu titlu gratuit? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Da, cu titlu gratuit, dar cu termene nu în halul ăsta. Am fost la 

Consiliul Judeţean şi am găsit soluţia legală. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Aceasta este dovada că ceea ce spuneţi dumneavoastră s-a demonstrat, 

se face ceva, vedeţi că se face? 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Imobilul în sine e construit în proporţie de peste 50% 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu este o chestiune similară, aici este un semn mare de întrebare, 

din punctul meu de vedere care sunt implicată în situaţii de genul ăsta şi ştiţi că sunt. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Si ştiţi şi faptul că încercăm să facem ceva pentru comunitate. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Stiu, dar termenul este foarte lung în cazul ăsta şi nu mi se pare 

în regulă, nici pentru dumneavoastră, dar nici pentru noi. Puteaţi să faceţi un termen mai scurt, să 

demonstraţi şi să solicitaţi termen de prelungire. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Acesta este doar un motiv. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu e un motiv. 

Dl. consilier Menan Samir: E părerea personală. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu e personală. Domnul Ozgun ştie că am fot cândva implicată 

pentru celălalt spaţiu. 

Dl. consilier Menan Samir: Am înţeles la ce vă referiţi, lângă cimitirul musulman. 
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Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Si ştiu că acolo nu s-a dat un an şi ceva de zile soluţie şi am mers 

şi am găsit soluţiile legale. In cazul acesta aveţi o problemă, ca termen, nu dumneavoastră că cine cere nu 

piere. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 215 de pe ordinea de zi care se votează 11 voturi 

„pentru” şi 2 voturi „abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa şi Radu Sorin Elvis). Domnii consilieri 

Arslan Ozgun, Omer Metin, Menan Samir nu voteaza acest proiect. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Revenim la punctele 12 şi 13, vânzările. Suntem 18 în 

funcţie, nu suntem 19 şi 2/3 înseamna 12 voturi. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Plus 1. 

Dra. secretar general Solomon Melania: De ce plus 1? Două treimi. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Două treimi plus 1. Există o adresă în Primărie de la Prefectură, 

aduceţi-vă aminte şi în mandatul trecut. Faceţi cum credeţi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aici e un subiect sensibil cu plus 1. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Faceţi cum credeţi că sunteţi specialist. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian:  Trebuie verificat.  

Dra. secretar general Solomon Melania: Oricum verificam, dar ţineam să vă anunţ de numărul 

celor în funcţie, că suntem 18, nu 19 la acest moment. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian:  Al câtelea proiect de vânzare este, 150, 160? 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 207/2022) privind aprobarea 

documentaţiei de urbanism ELABORARE PLAN URBANISTIC ZONAL-ZONĂ MIXTĂ DE 

INDUSTRIE, COMERŢ/BIROURI, SPORT AGREMENT, EDUCAŢIE, generat de imobilul teren, 

identificat cu număr cadastral 100843. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Stiu că înainte se încărca în materialul de şedinţă şi 

documentaţie, conţinut din interiorul P.U.Z.-ului ca să poţi să îţi dai seama unde e localizat, în afară de 

numărul cadastral. Am văzut că de ceva timp nu se mai ataşează. Sper că nu a fost intenţionat. 

Dra. secretar general Solomon Melania: A fost la comisie. Planşele acelea nu aveam cum să le 

scanăm şi să le transmitem. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu se încărca toată documentaţia P.U.Z.-ului. Am impresia 

că părţile scrise, dacă nu mă înşel. 

Dna. Sef Serviciu APL: Nu, nu au fost niciodată. Le studiaţi aici. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Au fost transmise, vă zic sigur. Verificaţi P.U.Z.-ul Penny-

ului din centru când noi ne-am abţinut şi s-a adus Penny-ul în centru. Verificaţi că a fost la materialul de 

şedinţa au fost chiar părţile scrise din P.U.Z. şi dacă nu mă înşel şi o parte din părţile desenate. Intrebarea e 

dacă a fost o scăpare şi se va corecta pe viitor sau tot aşa nu se vor încărca materialele.  

Dl. preşedinte de şedinţă: V-a spus doamna Dana că niciodată nu s-au transmis. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: V-am dat un exemplu concret când am primit pe mail 

P.U.Z-ul. Intrebarea e dacă pe viitor se va încerca, pentru că am văzut că s-a răspuns pozitiv şi la alte 

solicitări, unde s-a cerut cu strada si cu numărul, dacă se vor încărca măcar părţile desenate de acum încolo? 

Noi suntem de acord cu P.U.Z.-ul acesta că este destinaţia de investiţie. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 207 de pe ordinea de zi care se votează cu 3 voturi 

“pentru” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa, Moşescu Bogdan-Marian şi Lupu Ionuţ) şi 12 voturi 

“abţinere”. Domnul consilier Radu Sorin-Elvis nu votează. 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 216/2022) privind aprobarea 

depunerii și implementării proiectului „Construirea de insule ecologice digitalizate în Municipiul Medgidia, 

județul Constanța”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 216 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 211/2022) privind aprobarea 

numărului și a cuantumului burselor care se vor acorda elevilor din învățământul preuniversitar cu frecvență 

din municipiul Medgidia, pentru anul școlar 2022 – 2023. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 211 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 212/2022) privind aprobarea 

documentației specifice delegării serviciului de salubrizare al Municipiului Medgidia, județul Constanța. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Stiu că s-a mai delegat o dată serviciul acesta de 

salubrizare, s-a încheiat şi un contract, ce s-a întâmplat? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: A trecut anul. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: A fost pe 12 luni? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Mai dăm un termen de un an, condiţiile au rămas aceleaşi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Incă 12 luni? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Da, încă 12 luni. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: De ce nu încercaţi măcar 3 ani? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Consiliul Judeţean are un proiect mare, noi suntem parte în proiectul 

ăla. S-ar putea ca înainte de 1 an să se demareze proiectul ăsta care o să fie pentru tot judeţul, speranţa 

noastră este că va fi mai jos preţul, acesta este motivul pentru care se face doar pentru 1 an. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Să se gestioneze centralizat pe judeţ. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 212 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

II. DIVERSE 

Adresa f.n. a Asociaţiei “Uniunea Democrată Tătară”, înregistrată la Primăria Municipiului Medgidia 

sub nr. 31711/19.10.2022. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Cu 2 zile înainte de a fi înregistrată aceasta adresă mai aveţi o 

adresă înregistrată nr. 31370/17.10.2022 către Consiliul Local din partea Ordinului Militar al Veteranilor 

din Teatrele de Operaţii şi nu le vedem, de ce nu ne-au fost aduse la cunoştinţă? E o adresă care a fost 

depusă în 17 cu o serie de documente în spate. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Adresată Consiliului Local? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: E către Consiliul Local, am adresa cu nr. de înregistrare. 

Dl. preşedinte de şedinţă: 17.10? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: 17.10., cu 2 zile înainte, 31370. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: De ce nu e la mapă? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: De ce nu e la mapă, asta întreb?  

Dra secretar general Solomon Melania: Verificăm.La momentul ăsta nu ştiu. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Este o adresă oficială, cu foarte multe documente în spate. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Deci are număr de înregistrare de la Primărie? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Da. Care este situaţia, de ce nu este, de ce nu ni s-a adus la 

cunostinţă? Este un subiect foarte important, este vorba de nişte veterani care au luptat în Teatrele de 

Operaţii în multe ţări, sunt din Medgidia, sunt foarte buni, au fost decoraţi, medaliaţi, este o lipsă de respect 

din punctul meu de vedere faptul că nu sunt băgaţi în seamă şi este o adresă cu revenire, ei au mai făcut o 

adresă tot către Consiliul Local. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Au făcut mai multe adrese. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Mai multe adrese, sunt toate ataşate. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Vedeţi, domnul Ozgun, că se întâmplă după bunul plac? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Numai că ce ne cer, nu putem să mulţumim în momentul ăsta. O să 

vedeţi ce ne cer. O să pun la mapă şedinţa următoare. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu am înţeles răspunsul. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Ce ne cer veteranii de război, în momentul ăsta nu putem să le 

acordăm, să le aprobăm cererea, nu avem cu ce. Că nu am pus la mapă, aşa e, aveţi dreptate.  

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cine a decis că nu se poate onora? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Să vedeţi ce scrie, ce ne cer. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Oamenii au votat consilieri locali ca să îi reprezinte în 

cadrul Consiliului Local. In momentul în care cineva înaintează o adresă către Consiliul Local, nu poate o 

altă persoană sau un membru al Consiliului Local. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu are legătură. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Are, cine a decis? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu are legătură cu centrala termică, acolo ne cere să fie declaraţi 

cetăţeni de onoare. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Intraţi pe fondul problemei. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu are legătură cu centrala termică. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: A primit Consiliul Local şi adrese mototolite pe care le-aţi 

înaintat către Consiliul Local şi adrese importante. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Poate este o neglijenţă a unui funcţionar, că nu are niciun funcţionar 

nimic de pierdut să nu le punem la mapă. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu daţi vina pe funcţionari, că ştiţi că aici tătucul dă ordine ce să 

intre şi ce să nu intre la Consiliul Local, ce să se voteze şi ce să nu se voteze. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De ce credeţi că nu am pune la mapă toate cererile către Consiliul 

Local? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Pentru că îl cunosc prea bine şi stiu cum lucrează. O dovadă o 

avem chiar astăzi, dar o să ne ocupăm să demonstrăm. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aici e greşit. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Poate un funcţionar din neglijenţă nu a pus cererea la mapă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Una s-a greşit, dar absolut toate, că aţi spus că sunt mai 

multe? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu nu am informaţii decât de asta. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Rămâneţi orfani, nu mai are cine să va spună ce să faceţi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu era mai în regulă dacă se puneau la mapă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu avem nimic de pierdut şi o să le punem la mapă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ori de câte ori am avut întrebări şi s-a răspuns pertinent, am 

fost mai mult decât rezonabili şi am dat curs tuturor proiectelor, dar în situaţia asta nu se poate ca cineva să 

decidă în locul Consiliului Local cine are dreptul să înainteze adrese sau nu. Aici e greşit din punctul meu 

de vedere. Nu sunteţi de acord cu punctul meu de vedere, e o abordare greşită? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Am spus că poate e o greşeală a unui funcţionar că nu a pus la mapă. 

Ce am avea de pierdut? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Ultima adresă depusă a fost în 31 ianuarie 2022 şi a fost formulată 

de către Comandantul Brigăzii 9 Mecanizată Mărăşeşti, adică o adresă oficială. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aşa este şi a revenit cu alta cum 2-3 luni. Dar corespondenţă cu ei s-a 

făcut. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu cu ei, e adresată către Consiliul Local. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Una e că un funcţionar nu a pus adresa adresată Consiliului Local 

către consilieri şi alta este că nu am fi făcut corespondenţă. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu ati făcut, de asta au venit oamenii cu adresa asta din 17.10, asta 

încerc să vă spun. Că dacă avea un răspuns ferm, nu mai intra în discuţie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu ştiu că au participat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Oamenii vor să vină să fie prezenţi aici în sală. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Intâmplarea a făcut că eram în birou la dl primar când au venit, nu 

ştiu ce s-a hotărât atunci. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Vorbim de aceleaşi persoane, ca spun că nu au primit niciun 

răspuns? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Au participat la discuţii. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Probabil vorbe şi atât. 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu am asistat la discuţii, dar i-am văzut în birou, nu am asistat la 

discuţii, nu ştiu care a fost concluzia finală. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ca principiu, în momentul în care se transmite un înscris 

către Consiliul Local, conform Codului Administrativ şi legii din România, cred că ăsta este rolul şi este 

foarte important, trebuie să ţinem cont de faptul că nişte oameni au votat membri în Consiliul Local. Chiar 

dacă e un tătuc undeva care decide ce să primească sau nu Consiliul Local, că sunt convins că nu este 

decizia dumneavoastră sau a vreunui funcţionar. Mi se pare ciudat, absurd. 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul Zisu Constantin declară închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 27.10.2022. 
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